
PROTOKÓŁ NR  3/2022 

Z POSIEDZENIA RADY OSIEDLA  

PŁONIA ŚMIERDNICA JEZIERZYCE 

 w dniu 20.04.2022 
Porządek zebrania 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Zatwierdzenie protokołu z ostatniego stacjonarnego posiedzenia Rady 

Osiedla z 23 marca 2022 r. 

4. Zapytania do radnego Prawobrzeża p. Marcina Biskupskiego o inwestycjach 

na naszym osiedlu. 

5. Uchwała nr 75 RO w sprawie nazewnictwa ulicy. 

6. Uchwała nr 76 RO w sprawie wniosków do projektu budowy obwodnicy 

Płoni - GDDKiA. 

7.  Informacja Zespołu Organizacyjnego o przygotowaniach do Festynu dla 

dzieci ,,Na Sportowo" w dn. 25 czerwca br. 

8. Sprawy różne, wolne wnioski.  

Ad.1.. Otwarcie i stwierdzenie kworum 

Zebranie odbyło się w formie stacjonarno-hybrydowym w siedzibie RO przy 

zachowaniu  bezpiecznych odległości między uczestnikami zebrania oraz kilkoro 

radnych głosowało uchwały hybrydowo . Przy wejściu do sali znajdował się płyn 

do dezynfekcji rąk i maseczki.  

Ad2.Zebranie otworzył i prowadził Przewodniczący RO.  

Stwierdzono kworum - obecnych 9 radnych na zebraniu stacjonarnym oraz 5 

radnych głosowało  hybrydowo.  

W zebraniu uczestniczył na zaproszenie przewodniczącego RO radny Rady 

Miasta Szczecin pan Marcin Biskupski. 

 Porządek obrad przyjęty jednogłośnie. 

Ad.3. Zatwierdzenie protokołu z ostatniego stacjonarnego posiedzenia Rady 

Osiedla z 23 marca 2022 . 

GŁOSOWANIE  ZA PRZECIW  WSTRZYMAŁ SIĘ 

 14 0 0 

Ad.4.Rozmowa i zapytania do pana Radnego Marcina Biskupskiego przeniesiono jako 

punkt 1 zebrania. 

Problemy inwestycyjne naszego osiedla, a bardziej dosadnie ich brak.. 



Ul. Senna brak możliwości wprowadzenia do budżetu. 

Agnieszka Marciniak- ul. Senna jest zagrożeniem dla osób poruszających się 

piechotą do swoich domów i na ogródki działkowe. Nieoświetlona  dziury w 

nawierzchni ulicy. Mieszkańcy domów przy tej ulicy posiadają przydomowe 

oczyszczalnie ścieków lub szamba i budowa kanalizacji miejskiej jest mało 

zasadna (duże odległości  między budynkami ).Rów przy ul. Sennej jest nie 

drożny w czasie ulewy woda deszczowa wylewa się na ulicę i wpływa na 

zagospodarowane posesje. 500 podpisów mieszkańców i otrzymaliśmy 

odpowiedź z Urzędu Miasta którą prześlę radnemu. 

Pan Radny M. Biskupski zapoznam się z treścią pisma z Urzędu Miejskiego i 

postaram się dowiedzieć jak wygląda w przyszłości realizacja tej inwestycji 

Wszystkie inwestycje które były w już w budżecie, remont chodnika ul. 

Przyszłości, przełożenie bruku ul. Uczniowska, zostały wykreślone z budżetu. . 

Wygrane projekty w SBO nie są realizowane (brak wykonawcy inwestycji 

wysokie ceny materiałów budowlanych) . 

Agnieszka Marciniak- ile w mieście jest schronów dla ludności i jaki jest do nich 

dostęp. Radny p. M Biskupski nie wiem ale jak będę miał informacje na ten temat 

to prześlę do pana Przewodniczącego.  Budżet Obywatelski może być w tym roku 

zawieszony  brak pieniędzy w budżecie Miasta. 

Edyta Stolarska- brak termomodernizacji budynku szkoły nr 28, każde okno 

drewniane jest zmurszałe i  ma inny wymiar a szkoła istnieje już 30 lat. Szkoła 

czeka na inwestycje i zawsze odsuwana jest na dalszy plan. 

Ad.5.Rada Osiedla podjęła Uchwałę NR 75/22dotyczącą  nazewnictwa nowej ulicy  

„Czarodziejska” odcinek łączący z ul. Balińskiego.  

GŁOSOWANIE  ZA PRZECIW  WSTRZYMAŁ SIĘ 

 13 1 0 

Ad.6.Rada Osiedla podjęła Uchwałę NR 76/22    w sprawie: wniosków do projektu 

budowy obwodnicy Płoni - Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad . 

GŁOSOWANIE  ZA PRZECIW  WSTRZYMAŁ SIĘ 

 14 0 0 

Ad.7. Informacja Zespołu Organizacyjnego Festynu: Termin  - 25 czerwca 2022 

Miejsce- Obiekt  OKS Iskierka. Dogadane  zamki dmuchane, animacje zakup 

kiełbasek, napojów ,lodów.  

Protokołowała      Przewodniczący Rady Osiedla 

Halina Parzych      Henryk Jerzyk 

 


